
 

Een vooruitblik 

Voor een nieuwe voorzitter is het moeilijk om een vooruitblik te geven. Enerzijds moet je weten wat 
er in het verleden is gebeurt – en daar heeft prof. Bierman een overzicht van gegeven. Anderzijds is 
het voorspellen van toekomstige ontwikkelingen altijd lastig. Een vooruitblik zal dan ook 
voornamelijk een extrapolatie zijn vanuit de voorafgaande jaren. 

 Het Tijdschrift voor Parapsychologie zijn we voornemens 3 – 4 keer te laten verschijnen. Het 
komende  nummer zal gewijd zijn aan “scepticisme”. We moeten ook actief op zoek naar een 
goedkopere productiemethode met behoud van kwaliteit. 

 Webinars. We zullen in het komend jaar wederom voor onze lezen en geïnteresseerden 
webinars organiseren. Prof. Bierman heeft op zich genomen om een “panel webinar” vorm 
te geven, waarin leden vragen aan een panel van deskundigen kunnen voorleggen. 

 Kring-activiteiten. We hebben twee actieve kringen (Amsterdam en Den Haag) en indien daar 
belangstelling voor is zullen we ook nieuwe kringen kunnen starten. 

 PR is nodig. We zijn een relatief kleine vereniging en relatief onbekend. We zien onze 
vereniging graag groeien, dus moeten we er meer publiciteit aan geven. Sociale media 
nemen hierin tegenwoordig een centrale plaats in. We zoeken naar een lid of een aantal 
leden, die onze “content” willen vormgeven en organiseren. 

In de komende periode wil ik “nieuwe activiteiten” van en voor leden een belangrijke plaats geven op 
de agenda van het bestuur. We zijn een vereniging van individuen, die een gezamenlijke interesse 
hebben – parapsychologie. Hoe kunnen we die gezamenlijke interesse nog meer vormgeven, dan we 
nu doen. Een input van onze leden is hiervoor onontbeerlijk – we zullen hierop een beroep doen. 
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